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Bestyrelsesmøde 18. september 2024 
Børnehuset Broen 

 
Onsdag den 18. september 2024, kl. 19:00 – 21:00 

 
Sted:   Afd. Kongeåen 
Afbud:   Andreas, Pernille, Ditte og Malene 
Ordstyrer: Bjørnar 
Referent: Bjørnar 
 

Pkt. Punktets indhold: 
1.  Gennemgang af dagsorden: 

Er der behov for at ændre/prioritere anderledes i dagsorden?  
Beslutning 

2.  Referater fra Bestyrelsesmøder: 
Ligger nu på vores hjemmeside, hvor referater er samlet i et dokument pr. år. 
Dokumentet med referater er i PDF-format, og er inddelt kronologisk. 
Dette bliver modellen fremover, hvor dette mødes referat tilføjes de eksisterende. 
 

Information 
 

3.  Annika trådt ud af Bestyrelsen: 
Da Annikas barn flytter til Børnehuset Søbo i Ødis træder hun ud af Bestyrelsen. 
Line træder ved det ind som fuldværdig medlem af Bestyrelsen. 
 

Information 
 

4.  Udvikling af Læringsmiljøer i Børnehuset Broen: 
Tilsynet 6. september 2023 viste, at vi indenfor indendørs Læringsmiljø har mest at 
indhente. 
Det sætter vi fokus på, og Bjørnar fortæller, hvordan medarbejdere og ledelse skal 
arbejde med at forbedre de indendørs læringsmiljøer. 
 
Alle stuer har i uge 23 lavet en KIDS-undersøgelse af egen stues indendørs fysiske 
omgivelser. 
Ud fra dem vil vi se hvilke forbedringer der skal laves, og som vi vil arbejde med på vores 
’Pædagogiske dag’, lørdag 28. september. 
 
Vi får et uanmeldt Tilsyn inden længe, hvor Tilsynsførende vil have fokus på de områder, 
hvor vi ikke scorede højt ved Tilsynet 6. september 2023. 
Den samlede bedømmelse bliver ikke ændret, da det vil kræve de laver hele Tilsynet 
igen. Der kommer kommentarer på de områder som der kommer fokus på. 
 
Vi arbejder med en intern vejledning, hvor vi kort beskriver vores fokuspunkter for at 
skabe gode læringsmiljøer for børnene. 
Udgangspunktet er: ’Vores nærværende fællesskab omkring Børnesyn, Pædagogik, Rum, 
Samarbejde og Organisering, skaber vores gode læringsmiljø for børnene’. 
 

Information 
Debat 
 

5.  Evaluering af Sommerfest: 
Dato for Sommerfest: 23. august, 15:30-18:00 aflyst grundet dårligt vejr. 
 
Der var arrangeret aktiviteter, som Bestyrelsen gerne vil holde fast i ved kommende 
Sommerfester. 
Der var lister, hvor forældre kunne melde sig til at tage kage med, samt at være med til 
at afvikle aktiviteter. 
 
Der kunne overvejes en tidligere dato, sådan, at der var muligt at flytte festen til en 
senere dag, hvis man igen oplever, at festen aflyses grundet dårligt vejr. 
 

Information 
Debat 
Beslutning 



6.  Arbejdsdag: 
Arbejdsdag blev ikke afholdt 7. september, grundet sygdom og ferieafvikling. 
Skal den afholdes til foråret? 
Dato besluttes på Bestyrelsesmøde i januar 2025. 
 
Arbejdsdag: 
Hvert andet år i de to afdelinger. 
Lige år i Afd. Kongeåen 
Ulige år i Afd. Mindegade 
 

Information 
Debat 
Beslutning 

7.  Dialogforum 23. oktober 2024: 
Børneområdets Dialogforum afholdes den 23. oktober 2024 fra kl. 19:00 til 21:00 på 
Scandic i Kolding (der bliver mulighed for ”tjek ind” fra kl. 18.30). 
Emnet er ikke helt klart endnu, men vil være relateret til ’Kommunikation’. 
 
Malene og Kasper repræsenterer Børnehuset Broens Bestyrelse. 
 

Deltagere: 
• 1-2 forældrerepræsentanter fra hver bestyrelse. 
• Ledere fra GANA-gruppen repræsenterer lederne, og er tovholdere ved eks. 

gruppedrøftelser. 
• Politikerne i Børne- og Uddannelsesudvalget 
• Faglige repræsentanter på området 

 

Information 
Debat 
Beslutning 

8.  Midtvejsevaluering af Ressourcegrupperne: 
Ressourcegrupperne er et politisk besluttet projekt, som skal evalueres, for at se effekten 
af indsatsen. 
Lige nu er der en midtvejsevaluering, hvor forældre, medarbejdere, konsulent og ledelse 
interviewes. 
Bestyrelsen informeres om dette. 
 

Information 
Debat 

9.  Økonomi: 
Pr. 1. september går vi mod et underskud på Kr. 482.356,- 
Heraf kommer en udgift på Kr. 366.674,- grundet en medarbejder som stopper. 
Hertil børn som flytter til anden kommune, hvor tilskuddet for disse børn var medregnet 
i vores økonomi. 
Vi bruger derudover ca. Kr. 80.000,- på udbedring af legepladser i Kongeåen og 
Mindegade. 
Hertil får vi kr. 40.000,- i tilskud fra Kolding Kommune. 
 

Information 
Debat 
 

10.  Status på ’Storegrupperne’ (Førskole): 
Hvor langt er vi med ’Førskolearbejdet’ og forberedelse til overgang til skole i den nye 
struktur? 
Overordnet kalder vi grupperne ’Storegrupper’, da der kan være børn i gruppen som 
skoleudsættes, og derved ikke kommer i ’Glidende Overgang’ på skolen fra 1. april 2025. 
I Afd. Kongeåen kaldes Storegruppen ’Vandstjerner’ og i Afd. Mindegade kaldes de 
’Stjerner’. 
’Storegrupperne’ samles 1 gang om ugen frem til nytår, hvorefter de samles 2 gange om 
ugen frem til 1. april 2025. 
 
Siden august har vi haft fokus på, at få rystet alle de store børn fra børnehavegrupperne 
godt sammen. Vi gør det ved, at lave fælles aktiviteter, som bål-mad, gå tur ud af huset, 
etc. På vores gå-ture laver vi forskellige reguleringslege med dem.  
 

Information 
Debat 
 



Vi er nu i gang med at lave SPU-testen (SkoleParathedsUndersøgelse) og næste step 
bliver, at indkalde de forældre hvor vi er i tvivl om hvor vidt deres barn har godt af at 
blive et år mere eller ej.  
 
Vi begynder at øge kravene i forhold til selvhjulpenhed og i at kunne indgå i fællesskabet 
på en acceptabel måde - hvilket stadigvæk er udfordrende for mange   
 
I det nye år begynder vi at samarbejde mere med skolen, besøge skolen - så børnene 
bliver mere trygge med alt det nye som venter. 
 

11.  Fotografering: 
Bestyrelsen har arrangeret med en fotograf som låner lokaler i vores Afd. Kongeåen 5. og 
6. oktober. 
Forældrene har fået tilbudt portrætfotografering. 
Der er stor tilslutning til arrangementet, og næsten alle tider begge dage er booket. 
 

Information 



Bestyrelsesmøde 12. juni 2024 
Børnehuset Broen 

 
Onsdag den 12. juni 2024, kl. 19:00 – 21:00 

 
Sted:   Afd. Kongeåen 
Afbud:   Line, Pernille og Kasper 
Ordstyrer: Andreas 
Referent: Bjørnar 
 

Pkt. Punktets indhold: 
1.  Gennemgang af dagsorden: 

Er der behov for at ændre/prioritere anderledes i dagsorden?  
Beslutning 

2.  Besøg af politiker Freddy Christensen: 
Freddy har ikke mulighed for at deltage. 
Så dette punkt udgår. 
I stedet har vi indsat punktet: ’Udvikling af Læringsmiljøer i Børnehuset Broen’. 
 

Debat 
 

3.  Udvikling af Læringsmiljøer i Børnehuset Broen: 
Tilsynet 6. september 2023 viste, at vi indenfor indendørs Læringsmiljø har mest at 
indhente. 
 

Det sætter vi fokus på, og Bjørnar fortæller, hvordan medarbejdere og ledelse skal 
arbejde med at forbedre de indendørs læringsmiljøer. 
 
Alle stuer har i uge 23 lavet en KIDS-undersøgelse af egen stues indendørs fysiske 
omgivelser. 
Ud fra dem vil vi se hvilke forbedringer der skal laves, og som vi vil arbejde med på vores 
’Pædagogiske dag’, lørdag 28. september. 
 

Information 
Debat 
 

4.  Sommerfest og Arbejdsdag: 
Dato for Sommerfest: 23. august, 15:30-18:00 
 
Der er et ønske om aktiviteter, og Andreas udarbejder en liste over aktiviteter. 

Information 
Debat 
Beslutning 



Ditte, Karin, Andreas og Anne er aktivitetsudvalg og mødes mandag 24. juni, kl. 16:15 i 
Mindegade. 
Der laves lister, hvor forældre kan melde sig til at tage kage med, samt at være med til at 
afvikle aktiviteter. 
 
Arbejdsdag: 7. september, Kl. 08:00-12:00 
Hvert andet år i de to afdelinger. 
Lige år i Afd. Kongeåen 
Ulige år i Afd. Mindegade 
 

5.  Dialogforum 21. maj 2024: 
Malene og Pernille var til Dialogmøde 21. maj. 
Tilbagemelding 
 
Kan vi nu pege på to forældre som tager Dialogmødet 23. oktober? 
 

Deltagere: 
• 1-2 forældrerepræsentanter fra hver bestyrelse. 
• Ledere fra GANA-gruppen repræsenterer lederne, og er tovholdere ved eks. 

gruppedrøftelser. 
• Politikerne i Børne- og Uddannelsesudvalget 
• Faglige repræsentanter på området 

 

Information 
Debat 
Beslutning 

6.  Morgenmad 
Skal vi blive ved med at have morgenmad? 
Udgiften svarer til, ca. hvad 22 dages vikar koster om året. 
Der er enighed i MED om, at det er for mange af vores ressourcer som går til 
morgenmad. Mange gange oplever vi, at børnene hyggespiser. Forældrene kan vælge, at 
børnene spiser morgenmad hjemmefra, eller forældrene kan tage morgenmad med, hvis 
der har været en situation hjemme, som har gjort, at barnet ikke har fået morgenmad 
hjemme. 
 
Der vil stadig være behov for, at vi har lidt mad liggende, hvis et barn har for lidt mad 
med, eller forældrene ikke har sendt madpakke med. 
 
Hvad tænker Bestyrelsen om dette? 
 
Bestyrelsen går ind for, at vi sparer væk Havrefras, Corn Flakes og Rosiner. 
Vi bevarer havregryn og mælk. 
Vigtigt at bevare roen og hyggestunden, og at der er mulighed for at tage sin egen mad 
med. 
 

Information 
Debat 
Beslutning 

7.  Økonomi: 
Vi kan se vi får en lille stigning i børnetallet, også ift. de børnetal som Forvaltningen har 
brugt til at udregne vores budget for 2024. 
Der er selvfølgelig en usikkerhed i disse tal, da der kan være børn som kommer ind eller 
går ud, som vi pt. ikke kender til. 
I december måned bliver vores Budget justeret, iht. det faktiske børnetal vi har haft i 
løbet af året 2024. 
 
Vi har gennemgået de tilmeldinger der er kommet, og evt. mulige udmeldinger. 
De nuværende tal viser, at vi kommer til at have et højere antal børn end budgettet er 
udregnet efter, og vi anslår, at vores budget reguleres med + Kr. 198.000,- 
 

Information 
Debat 
 



Som informeret om på Bestyrelsesmødet 24. april, ansætter 3 pædagogmedhjælpere på 
32 timer fra 1. august, da børnetallet stiger derfra og ud over efteråret og frem til 31. 
marts 2025. 
Af disse 96 timer, er 15 timer støttetimer til blindt barn, som dækkes af Forvaltningen. 
 
Dette er nu blevet til 4 pædagogmedhjælper, da David, 1. september, starter på 
Merituddannelse til Pædagog, hvortil der også skal findes en vikar i 10 måneder. 
 
Vi skal have renoveret Mindegades legeplads, hvilket vi kommer til at bruge ca. Kr. 
40.000,- på. 
 

8.  Status på Førskolearbejdet: 
Hvor langt er vi med ’Førskolearbejdet’ i den nye struktur? 
 
Vi skal have startet op førskolegrupper senest i uge 36. 
Vi er ikke færdig med planlægningen, så nedenstående er et udkast. 
 
Minimum 1 gang om ugen inden nytår, og to gange om ugen efter nytår. 
Inden nytår: mandage, Kl. 09:30-11:00 
Efter nytår: mandage og tirsdage, Kl. 09:30-12:00. 
 
Kolding Kommunes ’Skolepasset’ skal være udgangspunkt for målsætninger ift. 
førskolearbejdet. 
 
Der er et ønske om, at der kommer ud information til førskolebørnenes forældre inden 
sommerferien. 
 

Information 
Debat 
 

9.  Fotografering: 
Hvad beslutter vi at gøre ift. fotografering af børn og familier? 
 

 

10.  Hvad var det bedste ved mødet i dag? 
Det bedste ved mødet var: 

•  
 

11.  Punkter til næste møde: 
• Hvordan aktiverer vi flere forældre? 
• Fotografering, juni Kokjo 

 

 



Bestyrelsesmøde 24. april 2024 
Børnehuset Broen 

 
Onsdag den 24. april 2024, kl. 19:00 – 21:00 

 
Sted:   Afd. Kongeåen 
Afbud:    
Ordstyrer: Andreas 
Referent: Bjørnar 
 

Pkt. Punktets indhold: 
1.  Gennemgang af dagsorden: 

Er der behov for at ændre/prioritere anderledes i dagsorden?  
Beslutning 

2.  Læringssamtale 22. april: 
Ledelsen har været til Læringssamtale med forskere fra Aalborg Universitet, som 
arbejder med dagtilbud omkring børns udvikling og læring. 
De har gennemgået vores Strategi- og Handleplan for 2024’ (vedhæftet). 
Bjørnar fortæller om forskernes tilbagemelding. 
 

Information 
Debat 
 

3.  Besøg af politiker Freddy Christensen: 
Freddy havde glemt det. Bjørnar inviterer til mødet i juni. 
Dagsorden: 

• Visioner for Dagtilbudsområdet i Kolding kommune – udvalg og personlige? 
• Hvilke aktuelle emner taler udvalget om i Kolding Kommune 
• Aktuelle emner i Børnehuset Broen 
• Hvad vil Børne- og Ungeudvalget med Ressourcegrupperne (Nest) 
• Åbningstider? 
• Egen Forældreundersøgelse 
• 2% besparelser, hvor skal de tages fra? 
• Registrering af vold fra børn 

 
Freddy Christensen inviteres til Bestyrelsesmøde 12. juni. 
 

Debat 
 

4.  Sommerfest og Arbejdsdag: 
Dato for Sommerfest: 23. august, 15:30-18:00 
 
Arbejdsdag: 7. september, Kl. 08:00-12:00 
Hvert andet år i de to afdelinger. 
Lige år i Afd. Kongeåen 
Ulige år i Afd. Mindegade 
 

Information 
Debat 
Beslutning 

5.  Datoer Dialogforum 2024: 
• 21. maj 2024, kl. 19:00 – Malene og Pernille 
• 23. oktober 2024, kl. 19:00 

 
Kan vi nu pege på to forældre som tager Dialogmødet 23. oktober? 
 

Deltagere: 
• 1-2 forældrerepræsentanter fra hver bestyrelse. 
• Ledere fra GANA-gruppen repræsenterer lederne, og er tovholdere ved eks. 

gruppedrøftelser. 
• Politikerne i Børne- og Uddannelsesudvalget 
• Faglige repræsentanter på området 

 

Information 
Debat 
Beslutning 



6.  Punkter fra Forældremødet: 
Hvordan arbejder vi med resultaterne fra undersøgelsen vi lavede på fælles 
forældremøde 25. oktober? 
Personalets tilbagemelding. 
Forældrene ønsket flere medarbejdere om morgenen. 
Personalets tilbagemelding er, at vi ved at flytte flere ressourcer til morgenen, bliver der 
færre medarbejdere om morgenen. 
 
Bestyrelsen ønsker at børnene kommer på flere ture i lokalområdet. 
 

Information 
Debat 

7.  Økonomi 2023: 
Resultat 2023 = - 46.000,-, svarende til et underskud på 0,33% 
 

Information 
Debat 
 

8.  Økonomi 2024: 
Budget for 2024 er i balance, med et forbrug pr. dato på 28%. 
Vi har som normalt et for højt forbrug årets 3 første måneder, hvor børnetallet er højt. 
Vi har i denne periode haft ansat pædagogmedhjælpere i midlertidige stillinger. 
I perioden 1. april til efteråret, falder børnetallet og behovet for personaletimer. 
Fra august/september er der igen behov for flere personaletimer, da børnetallet igen 
stiger, og når sin top igen i marts måned 2025. 
 

Information 
Debat 
 

9.  Status på ’Ny Struktur’, samt Børnetal og stuer fremover: 
Vi har haft ubalancer ift. børnetal, som har medført ændringer i struktur og stuer. 
Bjørnar fremlægger, hvor langt vi er i processen. 
Vi har, igen i år, øgning i børnetal, som gør at vi kan komme i en situation, hvor vi ikke 
kan opfylde alle forældres ønsker til placering. 
 
Med de nuværende, og kendte kommende børnetal, ser det sådan ud, at vi ikke kommer 
til at overstige 30 børn på nogle stuer i perioden frem til 31. marts 2025. 
 
Vuggestuen og Tudsernes børnetal forbliver som de plejer. 
 
De nuværende beregninger viser følgende børnetal marts 2025 i børnehavegrupperne: 

• Falkene   21 børn (normering til 27 børn) 
• Uglerne   30 børn 
• Sommerfuglene  22 børn (normering til 28 børn) 
• Salamanderne  30 børn 
• Ællinger  30 børn 

 
Der er selvfølgelig den ukendte faktor, i form af nye børn, eller børn som stopper, som vi 
ikke kan tage højde for. 
 
Der ansættes 3 pædagogmedhjælpere 1. august i midlertidige stillinger, frem til 31 marts 
2025. Årsagen til tidsbegrænsningen er, at vi forventer at have 59 børn som skal i 
’Glidende overgang’ 1. april 2025, og at behovet for personaletimer falder tilsvarende på 
dette tidspunkt. 
 

Information 
Debat 
 

10.  Børn som kommer ud af lågen på egen hånd: 
Vi har haft børn som har lært at åbne lågen i Afd. Kongeåen. 
Bjørnar laver opslag til forældre om at børnene skal lære, at det kun er de voksne som må åbne lågen. 
 

11.  Hvad var det bedste ved mødet i dag? 
Det bedste ved mødet var: 

•  
 



Bestyrelsesmøde 24. januar 2024 
Børnehuset Broen 

 
Onsdag den 24. januar 2024, kl. 19:00 – 21:00 

 
Sted:   Afd. Kongeåen 
Afbud:   Line, Karin og Ditte 
Ordstyrer: Natasia 
Referent: Bjørnar 
 

Pkt. Punktets indhold: 
12.  Gennemgang af dagsorden: 

Er der behov for at ændre/prioritere anderledes i dagsorden?  
Beslutning 

13.  Konstituering af ny Formand til Bestyrelsen: 
Det er Natasias sidste Bestyrelsesmøde, så er der skal findes en ny ’Formand’ Andreas og 
’Næstformand’ Malene. 
 

Debat 
Beslutning 

14.  Datoer Dialogforum 2024: 
• 21. maj 2024, kl. 19:00 – Malene og Pernille 
• 23. oktober 2024, kl. 19:00 

 
Deltagere: 
• 1-2 forældrerepræsentanter fra hver bestyrelse. 
• Ledere fra GANA-gruppen repræsenterer lederne, og er tovholdere ved eks. 

gruppedrøftelser. 
• Politikerne i Børne- og Uddannelsesudvalget 
• Faglige repræsentanter på området 

 

Information 
Debat 
Beslutning 

15.  Valg til Frokostordning: 
Der skal inden 29. februar 2024 gennemføres valg og sendes tilbagemelding til 
Forvaltning med resultat af valg ift. Frokostordning. 
 
Bjørnar gennemgår valgprocessen. 
 
Forældre kan ved valget fravælge frokostordningen. 
 
Forældre har én stemme pr. barn de har i enheden. Såfremt et forældrepar, hvor begge 
forældre har del i forældremyndigheden, ikke kan blive enige om stemmeafgivningen, 
tilkommer retten til at afgive stemme bopælsforælderen.  
 
Fravalget om forældrebetalt frokostordning træffes ud fra et simpelt flertal, det vil sige 
mere end 50 % af stemmerne skal være ”nej tak”, for at en beslutning om fravalg er 
gyldig. 
 
Forældre, der ikke aktivt afgiver en stemme, indgår i afstemningens resultat som 
forældre, der ikke har fravalgt et forældrebetalt frokostmåltid og man skal være 
opmærksom på, at blanke stemmer eller forældre, som ikke afgiver stemme, derved 
alligevel vil få indflydelse på om ordningen indføres. 
 
I 2024 er taksten for et forældrebetalt frokostmåltid fastsat til 747 kr. pr. måned (11 
måneder årligt – juli måned er betalingsfri), der ydes søskende- og fripladstilskud efter 
gældende regler. 
 
Online Forældremøde? 
Torsdag 1. februar, Kl. 19:30-20:30 

Information 
Debat 
Beslutning 
 



Tælle sammen til resultat mandag 26. februar. 
 

16.  ’Ris og Ros’ kasse som fast punkt i dagsorden? 
Skal punktet ’Ris og Ros’ være fast punkt på Bestyrelsens dagsorden? 
Ikke vedtaget. 
 

Debat 
Beslutning 

17.  Punkter fra Forældremødet: 
Hvordan arbejder vi med resultaterne fra undersøgelsen vi lavede på fælles 
forældremøde 25. oktober? 
Er der andet fra forældremødet vi skal arbejde videre med i Bestyrelsen? 
Fremlægges for personale på P-møde 4. marts. 
 

Information 
Debat 
Beslutning 

18.  Besøg af politiker Freddy Christensen: 
Freddy Christensen deltager på Bestyrelsesmøde 24. april. 
Dagsorden: 

• Visioner for Dagtilbudsområdet i Kolding kommune – udvalg og personlige? 
• Hvilke aktuelle emner taler udvalget om i Kolding Kommune 
• Aktuelle emner i Børnehuset Broen 
• Hvad vil Børne- og Ungeudvalget med Ressourcegrupperne (Nest) 
• Åbningstider? 
• Egen Forældreundersøgelse 
• 2% besparelser, hvor skal de tages fra? 
• Registrering af vold fra børn 

 

Debat 
Beslutning 

19.  Økonomi: 
Foreløbigt resultat 2023 = - 46.170,- 
Et langt mindre underskud end forventet, grundet fejl i tildeling fra Forvaltning. 
Det er selvfølgelig positivt, at vi kommer ud af 2023 med et underskud på kun 0,2%, da vi 
derved starter 2024 med et ”normalt” budget. 
Men vi har sparet meget hårdt i 2023, grundet forventning om et større underskud. 
Det har taget hårdt på medarbejderne og har sandsynligvis haft betydning for kvalitet. 
Besparelsen kunne have været fordelt ud på en længere periode, hvis vi havde haft de 
rigtige tal. 
Når situationen nu er som den er, så er ’plasteret’ revet af, og vi kan komme videre. 
Forventninger til 2024 er nu en mere normal økonomi og bedre normeringer, hvilket vi 
forventer giver en bedre kvalitet. 
 

Information 
Debat 
 

20.  Børnetal og stuer fremover: 
Vi oplever nogle ubalancer ift. børnetal, som vi bliver nødt til at arbejde med her i 2024. 
Bjørnar fremlægger, hvor langt vi er i processen. 
Vi har igen mange nye børn, og kan sandsynligvis ikke opfylde alle forældres ønsker til 
placering. 
 

Information 
Debat 
 

21.  Status over arbejdet med Uglestuen i Mindegade: 
Uglestuen er blevet delt op i to stuer. 
Hvorfor har vi gjort dette, og hvordan ser vi fremtiden? 
 

Information 
Debat 
 

22.  Status over arbejdet med ny struktur i Afd. Kongeåen: 
’Salamanderstuens’ børn skal deles i to grupper (Salamanderne og Ællinger) pr. 1. april. 
Der er meldt ud, hvilke børn som bliver på ’Salamanderstuen’ og hvilke børn som flytter 
over på ’Ællingestuen’ (Vandstjernerne). 
Personale fra ’Vandstjernerne’ (Ællingerne) er begyndt at bruge tid på 
’Salamanderstuen’, hvor de er sammen med og danner relationer til de børn, som skal 
over på ’Ællingestuen’. 
 

Information 
Debat 
 



23.  Arbejde med medarbejdernes Trivsel: 
Der blev i efteråret 2023 lavet en Trivselundersøgelse blandt medarbejderne. 
Resultater og handleplaner fremlægges. 
 

Information 
Debat 
 

24.  Kvalitetsundersøgelse T5: 
Vi har fået resultaterne af den Kvalitetsundersøgelse som blev lavet i efteråret. 
Resultaterne gennemgås. 
 

Information 
Debat 
 

25.  Eventuelt: 
Fotografering må gerne laves 2 gange om året. 
 

Information 
Debat 
 

26.  Hvad var det bedste ved mødet i dag? 
Det bedste ved mødet var: 

•  
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